
 

 
 
 
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2025 m. vasario 11 d. / 2025-02-11 Nr. 06 

Vilnius 

Posėdis vyko 2025 m. vasario 11 d. 18:30 val., S2 A20 

Posėdžio pirmininkas: Ervin Borkovski 

Posėdžio sekretorė: Jovita Bžezinskaja 

Patikrintas kvorumas: 11 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas 

2. Bendra informacija 

3. SA F veiklos planų peržiūra 

4. SA F veiklos planų tvirtinimas 

5. Pavasario konferencijų datos 

6. Diskusija dėl bendradarbiavimo su įmonėmis 

7. Finansų planai 2025m. 

8. Finansai (SF drive/lentelės, pavasariniai mokymai) 

9. Valdybos pavasario darbų planas 

10.  Bendrieji klausimai 

 

1. SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas 

 

NUTARTA:  

Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA: Bendra informacija 

 



 

 
 
 
Pirmininkai ir prezidentas dalinasi, ką nuveikė nuo praeito posėdžio iki šio. 

 

NUTARTA:   

Situacija pristatyta, įvyko diskusija, papildomų klausimų nėra. 

 

3. SVARSTYTA: SA F veiklos planų peržiūra 

 

AGAI, FMF, VVF Pirmininkai pristato savo SA F veiklos planus. 

  

NUTARTA:   

 

4. SVARSTYTA:  SA F veiklos planų tvirtinimas 

  

NUTARTA:   

 

Vyksta balsavimas dėl SA AGAI veiklos plano tvirtinimo: 

UŽ: 8 

PRIEŠ: 1 

SUSILAIKO: 2 

 

Vyksta balsavimas dėl SA FMF veiklos plano tvirtinimo: 

UŽ: 9 

PRIEŠ: 0 

SUSILAIKO: 2 

 

Vyksta balsavimas dėl SA VVF veiklos plano tvirtinimo: 

UŽ: 9 

SUSILAIKO: 2 

PRIEŠ: 0 

 

 



 

 
 
 

5. SVARSTYTA: Pavasario konferencijų datos 

 

Vicepirmininkų susirinkimo metu išrinktos naujos SA F konferencijų ir Visuotinės 

konferencijos datos:  

 
Kovo 12d. - AGAI 
Kovo 13d. - AF 
Kovo 17d. - MF 
Kovo 18d. - EF 
Kovo 19d. - AIF 
Kovo 20d. - VVF 
Kovo 24d. - KIF 
Kovo 25d. - SF 
Kovo 27d. -TIF 
Kovo 31d. - FMF 
Visuotinė - Balandžio 12d. 
 

 

NUTARTA:  

 

Vyksta balsavimas dėl pavasario konferencijų datų tvirtinimo. 

 

Už: 11 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

 

 

6. SVARSTYTA: Diskusija dėl bendradarbiavimo su įmonėmis 

 

Prezidentas prašo pirmininkų pozicijų dėl įmonių, turinčių netiesioginių ryšių su Rusija 

 

Goda Šarauskaitė, VVF SA pirmininkė: Twinsbet arenoje organizuojamus renginius reikėtų 

pasilikti, nes kitų variantų Vilniuje neturime. 



 

 
 
 
Rapolas Balna, TIF SA Pirmininkas: Kuo daugiau gilinamės į įmones, tuo daugiau šansų, kad 

rasim tam tikrų netiesioginių ryšių, todėl sąrašas vis mažėja. 

 

Prezidentas: Šiuo metu situacija tokia, kad savivaldų prezidentai aktyviai dirba dėl naujų 

gairių. Idėja tokia, jog savivaldos ateityje galės bendradarbiauti tik su patvirtintu „žaliu” LSS 

sąrašu. Dėl įmonių pasiūlymų, kurias norėtume įtraukti į žalią sąrašą, kontaktuoti su 

rinkodaros vadove. Su Vilniaus Ryto komanda viskas gerai, galime bendradarbiauti. 

 

Prezidentas: „Swedbank” turi ryšių su rusija (šaltinis - leaverussia.org). Vienintelis Lietuvos 

bankas, kuris neturi ryšių, yra šiaulių bankas, iš jo ir į jį pavedimai keliauja labai ilgai. 

 

NUTARTA:  

 

Įvyko diskusija, papildomų klausimų nėra. Nuspręsta pasilikti swedbank’e. 

 

 

7. SVARSTYTA: Finansų planai 2025m. 
 
 
Prezidentas prašė, kad pirmininkai šiandienos posėdžiui pasižiūrėtų praeitų metų išlaidas, 

kurios kartosis šiais metais, ir jas susidėtų į excel lentelę. Padarė 9 pirmininkai. Prezidentas 

parodė savo praeitų metų finansinį planą. Reikėtų susitarti kategorijas. Kitam posėdžiui reikia 

pasiruošti pilnus finansų planus. Reikėtų planuotis išnaudoti pirma CSF pinigus, vėliau - 

fakulteto ir tik tada SA.  

 
 
NUTARTA:  

 

Situacija pristatyta, papildomų klausimų nėra. 

 

 

 



 

 
 
 

8. SVARSTYTA: Finansai (SF drive/lentelės, pavasariniai mokymai) 
 
Sukurti nauji drive folderiai ir lentelės šių metų finansams. Taip pat, sukurta lentelė faktūrų, 

kurias išrašom dėl bendradarbiavimo. Prezidentas pasidomės dėl rėmimų pervedimo į SA F 

sąskaitas.  

Dėl pavasarinių mokymų: prezidentui reikės rašyti įgaliojimus. Laikomės taisyklės, kad 

renkame ne daugiau nei 3 EUR grynais. 

Ateityje anksčiau buvusias savanoriškas darbo sutartis pakeis savanoriškos veiklos sutartys.  

 
NUTARTA: 

 

Situacija pristatyta, papildomų klausimų nėra. 

 

9. SVARSTYTA: Valdybos pavasario darbų planas 

 

Pirmininkai pasiūlymų neturi. Prezidentas sako, kad gaila yra švaistyti pirmininkų 

kompetencijas vien tik ant fakultetinų darbų, todėl labai nori gauti pasiūlymų iš valdybos.  

 

NUTARTA: 

 

Prezidentas savo pasiūlymus pristatys „Facebook” valdybos grupėje.  

 

10.  SVARSTYTA: Bendrieji klausimai 

 

Biuro spausdintuvas: prezidentas siūlo dalintis išlaidomis, pirmininkai klausia, kaip jomis 

pasidalinti. Susitarimas: SA F nešasi savo popierių. 

 

Kitų AM SA konferencijos: Prezidentas atsiuntė datas. 

 

Akreditavimas: ne visi SA F koordinatoriai išsilaikė akreditavimą, prezidentas atsiuntė, kiek 

žmonių iš kurio fakulteto. Kai kurie pranešė, dėl ko negali laikyti. Apie 5 nauji koordinatoriai 



 

 
 
 
net nesiregistravo laikyti akreditavimo. Pirmininkai koordinatoriams perduos, kad reikia 

susisiekti su SARK vadovais dėl akreditavimo. 

 

NUTARTA: 

 

Situacija pristatyta, papildomų klausimų nėra. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                         Ervin Borkovski 

 
 
 
 
Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)                Jovita Bžezinskaja 

 



 

 
 
 

 



 

 
 
 
 
Priedas Nr. 1 
 
Dalyvių ir svečių sąrašas 
 
1. Ervin Borkovski VGTU SA prezidentas 

2. Jovita Bžezinskaja VGTU SA viceprezidentė 

3. Goda Šarauskaitė VGTU SA VVF pirmininkė 

4. Austėja Bernatavičiūtė VGTU SA FMF pirmininkė 

5. Rapolas Balna VGTU SA TIF pirmininkas 

6. Karolina Balkutė VGTU SA AGAI pirmininkė 

7. Paulina Avižienytė VGTU SA AF pirmininkė 

8. Dagnė Kvietkutė VGTU SA KIF pirmininkė 

9. Mantas Jozavitas VGTU SA MF pirmininkas 

10. Sintija Mikulskytė VGTU SA SF pirmininkė 

11. Austėja Krinciūtė VGTU SA EF pirmininkė 

12. Ugnė Kerulytė, VGTU SA AIF pirmininkė 

 

 


